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Protokoll 5-2017 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse  

den 7 maj 2017 kl 9.30, Studiefrämjandet, Portalgatan 2 B, Uppsala 

 
Närvarande:   Charlotta Gauffin, ordförande  
 Marianne Backman, kassör  
 Barbro Bergström, sekreterare   
 Sanna Arvidsson  
 Aime Ambrosen  
 Mona Plånborg Grenholm, suppleant 

Ulrika Gill, suppleant 
 
Anmält förhinder: Fredrik Nilsson 
 Malin Hult 
 
  
Vid protokollet:  Barbro Bergström  
 Innehåller §§43-59 
 

§43 Mötets öppnande 
Charlotta Gauffin hälsade alla välkomna, meddelade att Mona Plånborg Grenholm och Ulrika Gill går 
in som ordinarie idag och förklarade mötet öppnat. 
 
 

§44 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med följande tillägg; 
§48b) Sponsor- och utställningsansvarig. 
 
 

§45 Val av justerare 
Mötet valde Aime Ambrosen till justerare.  
 
 

§46 Föregående mötes protokoll 
Protokoll 3 & 4-2017 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 
 

§47 Ekonomi/medlemssiffror 
Ekonomi; Utfallet för april månad är negativt, bland annat på grund av att CS betalat hela kostnaden 
för Pudelfullmäktige. Det saknas en del underlag från avdelningarna vilket gör att avdelningarnas del 
av kostnaderna inte ännu har fakturerats. Dessutom har anmälningssiffrorna för de tre första 
utställningarna för året har sjunkit med 41 st jämfört med tidigare år.  
Vi behöver öka antalet annonser till PudelNytt och hemsida. Beslutar att erbjuda våra medlemmar 
samannonsering, om man annonserar i Jubileumstidningen kan man få samma annons i 
Pudelnationalens katalog för endast 100 kr extra. Uppdrogs till Sanna Arvidsson att publicera annons 
om erbjudandet på hemsidan. 
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Vi diskuterar marknadsföring av Profilprodukterna. Uppdrogs till Marianne Backman att kontakta de 
avdelningar som inte ännu beställt profilprodukter för försäljning på utställning och övriga 
aktiviteter. 
Det behövs mer kuvert till medlemshanteringen. Beslutar att beställa 5000 st C65 kuvert och 
uppdrogs till Marianne Backman att sköta beställningen. 
Medlemssiffror; Marianne Backman meddelar att medlemsantalet har ökat med 20 fler än 
föregående månad och med 33 fler medlemmar i jämförelse med samma månad föregående år. 
Vi diskuterar olika möjligheter för medlemsvärvning och framför allt för att behålla medlemmar, 
Aime Ambrosen tipsar om Idebanken på Svenska Brukshundklubbens hemsida där det finns gott om 
bra idéer. Vi pratar om vikten att känna sig delaktig och att vi i ännu större utsträckning ska dela 
inlägg från ombud och avdelningar på SPKs facebooksida. Uppdrogs till Charlotta Gauffin att meddela 
SPKs facebookansvariga. 
 
 

§48 Hemsida, PudelNytt och facebook 
Hemsidan: Webmaster Sanna Arvidsson meddelar att information på hemsidan uppdateras 
kontinuerligt samtidigt som Malin Hult arbetar med utformningen av den nya hemsidan. Allteftersom 
sidor flyttas eller avslutas på One.com eller Loopia så avslutar webbredaktör/webbmaster 
abonnemangen så att kostnaderna minskar. Norra avdelningen har ordnat med en internetanmälan, 
länk till formuläret finns på Norras hemsida och används för anmälan till deras jubileumsutställning i 
Vännäs. Utvärdering görs efter utställningen och om det fungerat bra ska även de andra 
avdelningarna erbjudas att använda samma lösning. 
 
 

Pudelnytt: Manusstopp för PudelNytt nr 2, temanummer SAR med artiklar om färgerna grå och 
aprikosröd, är 15 maj och beräknas komma medlemmarna tillhanda i början av juli.  
Nästa temanummer är nr 4 med Arbetande Pudlar, vi diskuterar olika förslag på innehåll ex vis 
annonser, artiklar och ev intervjuer om Pudel-SM, ungdoms-SM och olika hundcenter mm. 
 

Facebook: Administreras av Lena Petri som publicerar fina bilder, information och händelser i 
hundvärlden, speciellt gällande pudel.  
 
 

§48B Sponsor- och utställningsansvarig 
Tree of Pets, Svedea och BrattPets är SPKs huvudsponsorer. Vi är i behov av en sponsoransvarig som 
har i uppgift att vara kontaktperson för sponsorerna och rekrytera nya sponsorer/annonsörer. 
Beslutar att utse Mona Plånborg Grenholm till sponsoransvarig. 
Vi behöver också en utställningsansvarig i CS som har ett samlat ansvar med allt övergripande runt 
ansökningar och dylikt. Beslutar att tillfråga Fredrik Nilsson. 
 
 

§49 Svenska Pudelklubbens 75-års jubileum 2017 
Profilprodukter med SPK 75 år som kommer att säljas på utställningar och övriga aktiviteter under 
jubileumsåret. Förfrågan om centertryck till prisrosetterna har gjorts, inväntar offert från tryckeriet.  
Arbetet med Jubileumstidningen fortskrider, Kerstin Johansson sammanställer materialet som 
inkommer från de utsedda skribenterna. Manusstopp är den 1 juni. 
 
 

§50 Pudelnationalen 2017 
Pudelnationalen går av stapeln 26-27 juli 2017 med utställning, lydnad, rallylydnad och agility.  
Vi har fått en sammanställning/arbetsdokument från ansvariga för Pudelnationalen till dagens möte.  
 
 

§51 Efter Pudelfullmäktige 2017 
Svenska Pudelklubben fick flera uppdrag från Pudelfullmäktige; Proposition angående statuter och 
poängberäkning samt motionen från norra avdelningen angående ny lista för årets allroundpudel 
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bifölls. Arbetet med att se över samtliga statuter med anpassning till de nya reglerna har påbörjats;  
Ulrika Gill ser över statuterna till Agilitylistan. Gunilla Sandberg ansvarar för poängberäkningen.   
Malin Hult ser över statuterna till Viltspårs-, Lydnads- och Brukslistan och ansvarar även för 
poängberäkningen för Lydnads- och Brukslistan. Ulrika Gill ansvarar för poängberäkning av 
Viltspårslistan 
Aime Ambrosen och Malin Hult ser över statuterna till Rallylydnadslistan. Sussi Broman ansvarar för 
poängberäkningen.  
Ulrika Gill och Malin Hult ser över statuterna för Allroundlistan. Helena Troeng ansvarar för 
poängberäkningen. 
Protokollet från Pudelfullmäktige är justerat och klart, kommer att publiceras i PudelNytt nr 2 
tillsammans med närvarandelistan och lite bilder. 
Beslutar att tillsätta en arbetsgrupp för ”Pudelns färger”, omvärldsbevaka och sammanställa hur FCI, 
andra klubbar och grannländer har hanterat frågan. Beslutar att tillfråga Fredrik Nilsson och 
Charlotte Sandell om de vill ingå i gruppen. Charlotta Gauffin är ansvarig och leder gruppens arbete. 
Vi behöver också fundera över upplägget för nästa års Pudelfullmäktige samt meddela avdelningarna 
senast 31 oktober. 
 
 

§52 Rapporter 
 Ordförande 

 Ny huvudsponsor; avtal är skrivet med Brattpets som utlovar en generös sponsring till 
Pudelklubben, Charlotta Gauffin skriver information till avdelningarna. 

 Arbetsmaterial från Projektet att Beskriva hundars mentalitet har skickats till avdelningarna 
den 8 mars – inga synpunkter har inkommit till dagens möte. Ett uppföljande möte har hållits 
på SKK den 20 mars, där Charlotta Gauffin deltog. 

 Förfrågan angående anmälan till SKKs Utbildning av handledare för utbildning av 
ringsekreterare har inkommit från Anna-Lena Ung och Peter Fugelstad. De vill anmäla sig 
med klubbtillhörighet SPK och själv bekosta utbildningen. Beslutar att Anna-Lena Ung och 
Peter Fugelstad får anmäla sig till utbildningen i SPKs namn. 

  
Avelskommittén 

 Eventuellt ny PRA-hund. 

 Fråga angående eventuell härstamningskontroll – ärendet ligger hos SKK. 

 Eva Gille har tidigare avgått ur avelskommittén, ersättare behövs. Uppdrogs till Charlotta 
Gauffin att tillfråga lämplig person. 

 

Övriga ledamöter 
Inget 
 
 

§53 Inkomna skrivelser 
1. SKK: Upprop från SKKs valberedning samt presentationer på föreslagna kandidater. 

2. SKK: Beslut från disciplinnämndens sammanträde 170224. Endast för information, avser ej pudel. 
Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

3. Information från Gålö Havsbad. Skickat till avdelningarna. 

4.  SLU: Forskningsnyheter nr 4 & 5-2017. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

5. SKK: Icke hänvisning. Endast för information, avser ej pudel. Skickat till avdelningarna och 
avelskommittén. 

6. SKK: Nyhetsbrev 4-2017- klubb. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

7. SKK: Nyhetsbrev - KHM. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 
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8. SKK reklamlogistik - nytt lager. Skickat till avdelningarna. 

9. SKK: Inbjudan till avelskonferens i höst. Skickat till avelskommittén. 

10. SKK: Besked om omedelbar avstängning. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

11. SKK: Subventionering BPH - enkät. Uppdrogs till Barbro Bergström att skicka svar. 
 
 

§54 Protokoll från avdelningarna 
Västra: Nr 4 & 5-2017 
Mellan: Årsmötesprotokoll, Nr 4-2017 
Södra: Årsmötesprotokoll 
 
 

§55 Protokoll från SKK 
Direkt från SKK: SKK/CS Nr 1-2017 
Alla ledamöter hade till mötet fått en sammanställning med utdrag av aktuella SKK protokoll från 
Sanna Arvidsson för genomläsning; SKK/AK nr 1-2017, SKK/UKK nr 1 2017, SKK/AK nr 2-2017,  
SKK/AG Standard nr 2-2017, SKK/ KHM nr 1-2017, SKK/UtstK nr 2-2017 
 
 

§56 Övriga frågor  
Inga 
 

 
 

§57 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 
Nej 
 
 

§58 Nästa möte 

13 juni kl 19, telefonmöte 
 
 

§59 Avslutning  
Charlotta Gauffin tackade ledamöterna och avslutade mötet. 
 
 
 

 

 
Vid protokollet: 

 

_____________________________    

Barbro Bergström    

 

Justeras: 

 

_____________________________ _____________________________ 

Charlotta Gauffin, ordförande Aime Ambrosen, av mötet vald justerare 


